
OBČINSKI SINDIKALNI SVET

Prilagodili se bomo delu
Na prvt seji predsedstva ob-

činskega sindikalnega sveta
so člani obravnavati analizo
uresničevanja resolucije o
družbenoekonomskem razvo-
ju občine v prvth treh tetošnjih
mesecih ler analizo spreme-
njenih pogojev in okvirov za
dopoinjevanje srednjeročnih
planskih aktov v naši občini,

Ugotovili so, da je v letošnjih
prvih treh mesecih industrijska
proizvodnja rastla tako kot
smo načrtovaii. Tudi gibanje
izvoza in uvoza /e bilo začovo-
Ijivo. Zaskrbljujoča pa je
predvsem izguba 25 starih mi-
Mjard dinarjev, ki ]o je v prvem
letoSnjem tromoseCju zabele-
žilo skupaj kar 23 bežigrajskih
organi2acij združenega dela. V
nekaterih imajo, kot so pouda-
rili sindikaltsli, izgube res se-
zonski značaj- Drugi izgubo v
svojem poslovanju opravičujo-
jo s spremenjenimi zakoni. Po-
sebno pozornost bodo morali
sindikatisli v bodoče nameniti
kritičnim organizacijam zdru-
ženega deta, v katehh je poleg
slabega deta in neenotnosti
vodstev phsotno tudi zapiranje
v krog laslnih interesov tar ne-

sposobnost za samoupravno
sporazumevanje.

Člani predsgdstva obfiinske-
ga smciikalnega sveta so skle-
niti, naj ima vsaka temeljna or-
ganizacija združenega dela iz-
delan program dela za zožane
možnosti gospodarjenja, saj
se velikoKrat zgodi, da zaradi
pomanjkanja reprodukcijskih
materialov delo stoji. V bodoče
bodo morali delavci tudi dru-
gafic razporediti delovni čas in
dopuste. Če bodo na primer
slučajno dobili surovine poteti,
takraf pai ne bodo smeli odrti
ria dopuste. V tem smislu bodo
oblikovane tudi novosti zako-
na o delovnih razmerjih, saj
bodo lahko zaposleni opravili
in izravnali povprečje 42 de-
lovnih ur na teden šefe v enem
letu. To pomeni, da bodo mo-
rali detati takrat, ko bo delo.
člani občinskega sindikalnega
sveta, kr bodo v posebnih sku-
pinah obiskali tzgubarje, in
ugotavtjali vzroke za takSno
stanje prt njih ter predlagali
način ukrepanja, ss bodo po-
svetili tudi socialni varnosti
delavcev v teh organizacijah
združenega dela.

člani občtnskega sindikal-

nega sveta so menili, da bo
zaradi spremenjenih pogojev
gospodarjenia potrebna teme-
tjita analrza tistih organizacfj
združenega dela. ki so na meji
reniabilnosli. V bodoče bomo
morali tudi bolj načrtno inve-
stirati. so dejali. samo v tista
področja ki bodo dajala ludi
kvaiitetne rezuftate, to )e
predvsem lasten razvoj in se-
veda izvoz na konvertibilni trg,
saj brez pospešenega prodaja-
nja na tuje tudi surovin in re-
produkcijskih materialov ne
bomo mogff uvažati. Predvsem
bo moral^sindikat £e bolj kot
dostej biti bitko za politiko
ekonomske stabilizacije saj so
od tega odvisni naše samou-
pravljanje. neodvisnost, suve-
renost in neuvršfienost ter na-
daljnjt razvoj.

Predsedstvo je na seji ime-
novaio za naslednja štiri leta
tudi svoje komisije - za ka-
drovsko politiko. organizira-
nost. usposabljanje Članov
Zveze sindikatov, obveščanje
in politično propagando ter za
Sport, rekreacijo in oddih. ki
štejejo od sedern do enajst čla-
nov.

VIDA PETROVČIČ


